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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

fødevareministeren

2. februar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 202

Vil ministeren kommentere artiklen "Lettere at give dyr antibiotika" fra 

Berlingske Tidende den 29. januar 2009, herunder oplysningen om at store 

svinebesætninger i fremtiden kun skal have 9 mod i dag 12 årlige 

dyrlægebesøg?

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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